
Minnesanteckningar från Seniorkommittémöte 2019-03-07 

Närvarande: Gunder Ericsson, Leif Herlufsén, Mats-Olov Engström, Per-Anders 

Fors, Thomas Sättermann och Kerstin Hjersing. 

 

1. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

2. Gunder välkomnade vår nya medlem i Seniorkommittén Thomas 

Sättermann. 

 

3. Leif kom med ett förslag att vi ska återgå till att ha lika stora klasser (A 

och B) vid våra seniortävlingar. Så är det i övriga tävlingar i klubben. 

Dessutom föreslog han att vi bara ska ha en klass i Order of Merit.     

Båda förslagen godkändes av oss andra. 

Vi beslöt också att dela ut 5 priser i varje klass. Tidigare har vi delat ut 4 

priser. Hur många priser, som vi delar ut i OoM tar vi ställning till i slutet 

av säsongen beroende av hur mycket pengar vi fått in. Både 

upptaktsträffen och avslutningsträffen sponsrar vi dessutom med 

startavgifter. 

 

4. Gunder har fått in 7 frivilliga att tjänstgöra i receptionen mellan 07.30 – 

c:a 09.45 på våra tävlingar för att ta emot startavgifter och lämna ut 

score-kort. Fler frivilliga vore önskvärt. Ersättning är fri startavgift den 

dagen + matkupong. 

 

5. Upptaktsträff blir den 17 april kl. 15.00 

 

6. Styrelsen har lämnat in klagomål till seniorkommittén över att det är 

stort problem med långsamt spel vid våra seriespel. Vi beslöt att alla 

lagledarna ska kontaktas och att de vid varje spelomgång på hemmaplan 

ska informera före start att deltagarna ska skynda på spelet. Särskilt när 

det gäller matchspel bör poängteras att det inte är nödvändigt att håla 

ut!  

 

Vid pennan/ Kerstin 

 

 



 


